
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-09-27, § 11 

 

 Tid Torsdagen den 27 september 2012 kl 16.00 – 16.40 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Torsdagen den 4 oktober 2012 

 
 

 

 

Joakim Larsson Maria Östberg Svanelind 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Joakim Larsson (M), ordföranden  

Maria Östberg Svanelind (S), vice ordföranden  

Jan Tigerström (M)  

Daniel Forslund (FP)  

Karl Malmqvist (C)  

Lars Arell (S)  

Åke Askensten (MP)  

Anna Bäcklund (MP)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Per Hallberg (M)  för Lars Svärd (M) 

Therese Carlborg (M)  för vakans (M) 

Göran Kindvall (M)  för Theréz Randquist (M) 

Kenneth Nilsson (S)  för Maria Nygård (S) 

Sara Gunnerud (S)  för Ann-Margarethe Livh (V) 

  

Ersättare:  

Gustav Johansson (M)  

Eva Ångström (M)  

Patrik Silverudd (FP)  

Inga Osbjer (FP)  

Lennart Tonell (MP)  

Elin Olsson (MP)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Krister Schultz, Ann-Charlotte Bergqvist, Gunnar Jensen, Ingrid 

Mårtenson, Jenni Almgren, Lars Fyrvald, Lars Tiderman, Marita Anheim, Mårten 

Frumerie, och Åsa Wigfeldt samt borgarrådssekreteraren Martin Edgélius. 

 

 

 

 

 

 

 



  

 § 11 
Markanvisning för vårdbostäder inom fastigheten Sandö 55 i Farsta till 
NG Fastigheter 1 AB 
Dnr E2012-513-01328 

 
Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt exploateringskontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden anvisar mark för vårdboende inom fastigheten Sandö 55 

 till NG Fastigheter 1 AB och ger kontoret i uppdrag att träffa nödvändiga avtal. 

 
Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande från den 7 september 2012. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Joakim Larsson (M) finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Åke Askensten m.fl. (MP) enligt följande: 

 

 Det bör noteras att ett antal träd som idag finns mellan parkeringen och 

 radhuslängan kommer att tas ned för att möjliggöra en utökning av befintlig 

 parkering. Ett buskage kommer också att försvinna för att möjliggöra 

 byggnationen. Detta borde ha framgått av tjänsteutlåtandet. Träden måste 

 ersättas. 

  

 Energianvändningen ska inte överskrida 50 kWh per år och kvadratmeter, 

 exklusive hushållsel.  

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Ingrid Mårtenson 

 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


